

Client's Name/客戶姓名: _____

Account Number/客戶號碼: _____

Bright Smart Securities International (H.K.) Limited ("BSSI")
Confirmation of Renewal of Standing Authority according to the Securities and Futures (Client Securities) Rules Section 4(3)

We refer to our earlier letter to you regarding the Notice of Renewal of Standing Authority in relation to Client Securities.

Since we have not received any objection or revocation from you to renew the standing authority, pursuant to Section 4(3) of the Securities and Futures (Client Securities) Rules, we hereby confirm your standing authority is renewed for the period **from 1 October 2018 to 30 September 2019** on the same terms and conditions.

Since we have not received your notification on or before 30 September 2018 for any changes in personal details, your personal information will be deemed unchanged.

If you have any query, please call our Customer Service Hotline at 25 371 371.

Yours faithfully,



Compliance Manager
Bright Smart Securities International (H.K.) Limited

耀才證券國際(香港)有限公司("耀才證券")
根據證券及期貨(客戶證券)規則第4(3)條之常設授權續期確認

本公司較早前已向閣下發出有關客戶證券之常設授權的續期通知。

鑑於本公司並沒有收到閣下反對或撤銷有關常設授權的續期，本公司現根據《證券及期貨(客戶證券)規則》第4(3)條，致函通知閣下的常設授權將按該常設授權指明的相同條款及條件續期一年，為期由2018年10月1日至2019年9月30日為止。

鑑於本公司沒有收到閣下致本公司的個人資料更改通知，閣下的個人資料會被視為仍然適用。

如有垂詢，歡迎致電客戶服務熱線 25 371 371。



合規部主管
耀才證券國際(香港)有限公司

Client's signature / 客戶簽署: _____

Date/日期: _____